
 

 

Våler kommune 

 

Referat brukergruppemøte 23.01.19 
Referat fra skolegruppe 
Deltakere:  
Andreas Lande, elevrådsleder Våler ungdomsskole 
Sigrid Svenkerud, nestleder elevråd Våler ungdomsskole 
Mona Busk Vesterdal, hovedtillitsvalgt Utdanningsforbundet 
Morten Libekk, rektor Våler ungdomsskole 
Gunn Myren, ass.rektor Vålbyen skole 

Forfall:  
Ann Merethe Hanstad, kontaktlærer elevråd Vålbyen skole 
Ole Petter Venstad, leder FAU Vålbyen skole 
Torstein Risberg 
 

Det ble kun avholdt møte for brukergruppe skole. 

Det ble lagt fram skisser av skolen som viste forslag til personalavdeling i arealene mellom 
ungdomsskolen og ny 1-7 skole (nåværende bibliotek). Gruppa var veldig positive til dette, men 
ønsker seg kontorplasser til en rektor, og tre avdelingsledere.  

I nåværende personalavdeling i ungdomsskolen er det skissert arealer til elevtjenester. Her ble det 
også kommentert at nåværende toaletter/ garderober ikke bør flyttes, men beholdes der de er.  

Det ble også lagt fram tegninger til utforming av inngangsparti/garderobe for 1-7. Det ble lagt fram to 
forskjellige løsninger. Det ble foreslått av gruppa at garderobeløsningen kan være noe forskjellig for 
1.-4. og 5.-7. trinn.  

Innspillene fra møtet ble tatt med videre til prosjekteringsmøte med Norconsult, Martin M Bakken og 
arkitekt 24. januar.  

 

 

 

 

 

Referent: Dagrun Gundersen 
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